
آرمان ملی: دیدار تیم ملی فوتبال کشورمان مقابل اردن 
اگرچه با برتری 3 بر یک شاگردان قلعه نویی همراه شد اما 
وضعیت خط دفاعی کشورمان نگرانی کارشناسان و اهالی 

فوتبال را به دنبال داشت. 
 قلعه نویی چه گفت؟

امیر قلعه نویی پس از پیروزی سه بر یک تیم ملی فوتبال ایران 
برابر اردن اظهار داشت: اردن دو سالی است که شرایط خوبی 
پیدا کرده و آن ها در این مدت به غیر از استرالیا به هیچ تیم 
آسیایی نباخته اند. واقعیت این است که زمین کیفیت خوبی 
نداشت و برگزاری بازی پیش از دیدار ما برابر اردن، وضعیت 
زمین را بدتر هم کرده بود و این کیفیت بد روی بازی ما خیلی 
تاثیر گذاشت. وی افزود: در مجموع خوشحالم که بازی را 
بردیم و به فینال صعود کردیم. البته من از نوع بازی تیم راضی 
نیستم و توقعم این بود که با کیفیت تر بازی کنیم، ولی همین 
که با اختلاف دو گل اردن را شکست دادیم کار مهمی است. 
یکسری ایرادات در ساختار دفاعی داشتیم که باید آن ها را 
آنالیز و ضعف هایمان را برطرف کنیم. قلعه نویی با اشاره به نیاز 
فوتبال کشور به همدلی برای موفقیت تیم ملی اظهار کرد: یک 
جمله ای وجود دارد که توافق جمعی مساوی است با موفقیت. 
کمتر از ۱۰۰ روز تا جام ملت ها زمان داریم و من می گویم همه 
بیاییم کمک کنیم. اینکه همدیگر را تضعیف کنیم هیچ جای 
دنیا اتفاق نمی افتد. انتقاد با اینکه بخواهیم یکسری مسائل 
دیگر را بیان کنیم، یکی نیست. فدراسیون فوتبال دارد زحمت 
خودش را می کشد. ما شرایط سختی به لحاظ مالی داریم، اما 
تاج، نبی، هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و ما داریم تلاش 
می کنیم مشکلات را مرتفع کنیم. وی گفت: خیلی از دوستان 
هم دارند کمک می کنند. خواهش من این است که همه جمع 
شویم و اگر موضوعی هم وجود دارد منصفانه انتقاد کنیم تا 
تیم ملی با حل مشکلات شرایط بهتری پیدا کند. اینکه همدیگر 
را بزنیم، مشکلی را حل نمی کند. انتقاد سازنده ایراد ندارد، 
اما اینکه مسائلی را بگویند که به ضرر فدراسیون و فوتبال 
باشد در این شرایط درست نیست. همه به هم کمک کنیم و 
دلسوز فوتبال کشور باشیم تا ان شاءا... در جام ملت ها شرایط 
بهتری داشته باشیم. سرمربی تیم ملی فوتبال با ابراز رضایت 
از کسب هفتمین پیروزی پیاپی تیم ملی اظهار کرد: پیروزی 
برابر اردن در زمین خودش با این شرایط زمین سخت بود. ما 
در این بازی یکسری ایراد ها داشتیم، اما این ایراد ها را آنالیز 
می کنیم تا مشکلات مرتفع شود. وی در پایان خاطرنشان کرد: 
از این خوشحالم که تیم ملی فوتبال زیبا بازی می کند و حتی 
روز بدش هم سه گل می زند. البته ایراد کار در ساختار دفاعی 
بوده که آن را هم ان شاءا... برطرف می کنیم. در پایان خواهشم 
از همه این است که به فوتبال کمک کنند. اینکه بخواهند 
فدراسیون فوتبال و تیم ملی را بزنند، این موضوع هیچ مشکلی 

را حل نمی کند. 

 صحبت فتح آبادی 
غلامرضا فتح آبادی در واکنش به این موضوع که قلعه نویی 
بعد از بازی با اردن گفت که تیم ملی زیبا بازی می کند، یادآور 
شد: نمی دانم قلعه نویی بر چه  اساسی این حرف را زده، او مربی 
بزرگی است و همه از او و تیمی که هدایتش را برعهده دارد 
انتظار بیشتری دارند. آن چیزی که ما از ملی پوشان مقابل اردن 
دیدیم بازی زیبایی نبود. نمی توانیم برخی از مسائل مانند زمین 
بد و کمبود امکانات را بهانه کنیم، این مسائل در گذشته هم در 
فوتبال ما وجود داشت و مربیان در مسابقات با پلن های مختلف 
بازی می کردند تا اگر کیفیت چمن پایین بود با یک روش دیگر 

به دروازه  حریف نزدیک شوند و گل بزنند. 
 نظر مدیرروستا 

علی اصغر مدیرروستا در گفت وگو با فارس، درمورد برتری 
3 بر یک تیم ملی فوتبال کشورمان مقابل اردن، اظهار داشت: 
در این مسابقه نتیجه خوبی گرفتیم، اما ضعف های زیادی 
داشتیم و این سبک بازی زنگ خطر را برای تیم ملی به صدا 
درآورد. در نیمه اول پس از به ثمر رساندن ۲ گل زودهنگام 
گفتم ایران با اختلاف ۶_۵ گل برنده می شود زیرا حریف 
تحت تاثیر لژیونرهای ما قرار گرفته و خیلی بد بازی کرد. وی 
افزود: در ادامه هرچه به جلوتر رفتیم و به ویژه در نیمه دوم، 
اردن کاملا سوار بازی شد. خیلی هم موقعیت از دست داد که 
اوج آن پنالتی دقیقه ۹۱ بود. تیم ما هنوز بازی دوستانه قوی 
مثل کره جنوبی، ژاپن، عربستان و استرالیا نداشته، اما همین 
تیم های ضعیف هم نقاط ضعف مان را به خوبی نشان می دهند. 
باید هرچه  زودتر برای رفع این ضعف ها کار کنیم . کارشناس 

فوتبال کشورمان خاطرنشان کرد: در شروع مسابقه از نحوه 
بازی تیم ملی خیلی امیدوار و خوشحال شدم. نقطه مثبت کار 
تیم ایران بازی سازی از علیرضا بیرانوند بود. هرچند این کار در 
یک تا ۲ مورد به خطر کشیده شد، اما وقتی بیرانوند با آن اعتماد 
به نفس بازیسازی می کند، نوید این را می دهد تیم ملی در 
روزهای اخیر خوب تمرین کرده است. هرچند با جلوتر رفتن 
بازی اردن که در دقایق ابتدایی به دلیل تحت تاثیر بازیکنان ما 
قرار نگرفتن، فشاری ایجاد نکرد با تزلزل خط دفاع ایران در 
همان نیمه اول ۳_۲ موقعیت خوب به دست آورد. مدیرروستا 
ادامه داد: با شروع نیمه دوم اردنی ها در نحوه بازی خود تغییرات 
زیادی ایجاد کردند و با دور شدن استرس، فوتبال قابل قبولی را 
به نمایش گذاشتند. در بیشتر لحظات این نیمه نیز سوار بازی 
بودند. بارها نشان دادند خط دفاعی ما آسیب پذیر است. نه 
پوشش خوبی دادیم و نه در کارهای انفرادی دفاعی خوب بودیم. 
اردن مثل یک تیم بزرگ آژیر قرمز را برای ما به صدا درآورد. 
وی در پایان گفت: در بازی با اردن و در فاصله کمتر از صد روز تا 
جام ملت ها زنگ خطر را شنیدیم و اگر الان شرایط و ضعف های 
تیم ملی را به خوبی آنالیز نکنیم در جام ملت ها مشکلات زیادی 
خواهیم داشت. بازی با اردن نشان داد مقابل ژاپن، کره جنوبی، 
استرالیا و عربستان حرفی برای گفتن نخواهیم داشت و اگر 
از مرحله گروهی هم صعود کنیم نمی توانیم به جمع 8 تیم 
نهایی هم برسیم. امیدوارم تیم ملی در بازی با قطر شرایط 
بهتری داشته باشد و در نهایت هم با بررسی وضعیت بازیکنان 
و آماده سازی بهتر، شاگردان قلعه نویی در جام ملت ها موفق 

باشند و نتایج خوبی کسب کنند. 
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گفت وگو

وضعیت خطرناک مدافعان 

آژیر قرمز برای تیم ملی 

  کوتاه 
 ایسنا: دو فدراسیون فوتبال ایران و عربستان از 
کنفدراسیون فوتبال آسیا درخواست کردند که دیدار سپاهان 
و عربست آنکه در هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا برگزار نشد، 
مجددا تکرار شود. در هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا سپاهان 
ایران در حالی در ورزشگاه نقش جهان اصفهان میزبان الاتحاد 
عربستان بود که این بازی به دلیل ترک ورزشگاه از سوی 
باشگاه عربستان لغو و با گزارش ناظر بازی پرونده آن به 
کمیته انضباطی AFC ارسال شد. بعد از این موضوع حسین 
امیر عبداللهیان وزیر امور خارجه ایران از توافق دو کشور برای 
تکرار این دیدار خبر داد و عنوان کرد: به AFC توصیه می کنیم 
حتماً در خصوص این اتفاقی که افتاده بر مبنای فنی نظر دهد. 
حالا یک مقام مطلع در فدراسیون فوتبال به ایسنا اطلاع داده 
که فدراسیون فوتبال ایران و عربستان توافق کرده اند و تمایل 
دارند که دیدار سپاهان ایران و الاتحاد عربستان تکرار شود. 
درخواست دو فدراسیون به اطلاع AFC رسیده و حالا باید 
منتظر بود و دید که با توجه به تمایل دو فدراسیون، کمیته 
انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا درباره دیدار سپاهان و 

الاتحاد چه تصمیمی خواهد گرفت. 

بیــن المــلل 
 * سرمربی تیم ملی فوتبال فرانسه بعد از پیروزی برابر 
هلند به ستایش خاص از کیلیان ام باپه پرداخت و از نقش 
تاثیرگذار او سخن به میان آورد. به گزارش TF۱، تیم ملی 
فوتبال فرانسه در مقدماتی جام ملت های اروپا در زمین هلند 
به میدان رفت و توانست با درخشش کیلیان ام باپه به پیروزی 
برسد. فرانسه در این بازی با نتیجه دو بر یک به پیروزی دست 
پیدا کرد و هر دو گل این تیم را کیلیان ام باپه به ثمر رساند. 
دشان بعد از بازی به ستایش از ام باپه پرداخت و گفت: ام باپه 
شرایط را آن گونه که باید باشد رقم زد. با حضور او مشکلی 
نداریم. وقتی ام باپه باشد ما این شانس را داریم که در بسیاری 
از بازی ها به پیروزی برسیم. برای ام باپه خوشحال هستیم. او 
روزهای سختی را پشت سرگذاشت اما نشان داد که همچنان 
قوی و آماده است. او مدافعان هلند را ترساند و شب سختی 

را برای آنان رقم زد. دشان ادامه داد: ام باپه در 
سمت راست زمین یک مهاجم استثنایی 
است. او نقش خود را به عنوان کاپیتان هم به 
خوبی انجام می دهد. بعضی ها دوست دارند 
که ام باپه کمی بیشتر صحبت کند اما من 

دوست دارم که با پاهایش در زمین 
صحبت کند. سرمربی تیم ملی 
فوتبال فرانسه در پایان یک 
پیام برای شاگردانش داشت. 
او گفت: بازیکنان بعد از صعود 
می دانند که ما یک هدف 
دیگر داریم و آن اینکه باید 
جزو ۵ تیم برتر باشیم. ما باید 
در یورو ۲۰۲۴ جزو سرگروه ها 

باشیم. 

  درگیری در مسابقات 
 قوی ترین مردان ایران! 

ایسنا: روز جمعه و در پایان دو روز رقابت 
ورزشکاران  در دسته +۱۰۵ کیلوگرم مسابقات 
قوی ترین مردان قهرمانی کشور در سالن شهید 
چمران تهران، نفرات برتر در دسته های جوانان و 
بزرگسالان مشخص شدند. اما در جریان برگزاری 
یکی از آیتم های این دوره از رقابت ها، یکی از 
ورزشکاران شاخص نسبت به عملکرد یکی از 
داوران حاضر در این مسابقات شدیدا انتقاد 
داشت که این موضوع به درگیری شدید میان 
آن ها منجر شد. در ادامه طرفداران این ورزشکار 
نیز وارد معرکه شدند و درگیری شدیدی میان دو 
طرف به وجود آمد که در این میان در دست برخی 
از این افراد نیز سلاح سرد دیده شد. در نهایت پس 
از بروز صحنه های زشت و غیر ورزشی در جریان 
این رقابت ها که باعث وقفه در برگزاری مسابقات 
شد، با ورود مسئولان برگزاری رقابت ها بار دیگر 

مسابقات از سر گرفته شد.

 منهای فوتبــــال

رونالدو: این رکوردها هستند که  
دنبال من هستند

بر   3 برتری  در  که  رونالدو  کریستیانو 
۲ تیم ملی فوتبال پرتغال مقابل اسلواکی در 
مرحله انتخابی یورو ۲۰۲۴ موفق به ثمر رساندن 
دو گل شد و باعث صعود زودهنگام این تیم به 
مرحله پایانی این رقابت ها شد، پس از این دیدار 
گفت: امیدوارم بتوانم در یورو ۲۰۲۴ تیم ملی 
پرتغال را همراهی کنم چون زمان زیادی تا 
آغاز این مسابقات باقی مانده است. امیدوارم در 
آن مقطع مشکل یا مصدومیتی نداشته باشم و 
بتوانم برای پرتغال بازی کنم. من در سن پایین 
پرتغال را برای ادامه دوران حرفه ای ام ترک کردم 
اما پرتغال همیشه خانه من خواهد بود و در هر 
ورزشگاهی که در پرتغال بازی کرده ام، هواداران 

همیشه از من حمایت کرده اند. 

خبـــــر

 همه ناراضی از آماده سازی تیم ملی 

 احتمالاً خود فدراسیون و کادرفنی تیم ملی از این روند 
آماده سازی برای جام ملت های آسیا راضی نیستند. بازی 
با تیم های درجه ۲ و 3 آسیا کمک چندانی به ما نمی کند 
در حالی که رقبای اصلی تیم ملی با حریفانی مطرح بازی 
می کنند و وقتی بازی های دشواری انجام نمی دهیم طبیعی 
است که در جام ملت ها غافلگیر شویم چون در بالاترین سطح 
بازی نکرده ایم. اردن جزء تیم های درجه دو آسیا هم نیست و 
برابر این تیم عربی، بازی را با اتکا به کیفیت خوب خط جلوی 
تیم ملی که همگی لژیونر هستند با برنامه آغاز کردیم و در 
نیمه اول ۲ بر صفر پیش افتادیم و انتظار می رفت در نیمه دوم 
هم برتری محسوسی داشته باشیم اما اردن شرایط بهتری 
داشت. کیفیت نامطلوب زمین چمن ورزشگاه باعث شده بود 
تا بازیکنان نتوانند بازی دلخواه خود را انجام دهند و از طرفی 
دیگر، بازیکنان تیم ملی به خاطر آنکه نگران ساق های پاهای 
خود بودند در نبردهای تک به تک کمتر درگیر می شدند و 
این موضوع نشان داد آنها به شدت نگران آن بودند تا مصدوم 
نشوند و بتوانند در تیم های باشگاهی خود حضور کاملی 
داشته باشند. به همین خاطر انگیزه آنچنانی نداشتند. در 
مجموع خوش شانس بودیم که اردن ضربه پنالتی را در دقایق 
پایانی از دست داد و بعد از آن هم به گل سوم رسیدیم، شاید 
با کشیده شدن بازی به ضربات پنالتی فینالیست تورنمنت 
اردن نمی شدیم. یکی از دلایل پایین آمدن کیفیت تیم ملی، 
حریفانی است که انتخاب کرده ایم تا با آنها بازی تدارکاتی 
برگزار کنیم. خیلی از بازیکنان اصلی ما در تیم های راوپایی 
خود با بهترین امکانات تمرین و بازی انجام می دهند و طبیعی 
است که در زمان حضور در بازی های تیم ملی خیلی درگیرانه 
ظاهر نمی شوند و می دانند نباید مصدوم شوند. این موضوع 
از یک طرف باعث می شود تا حریفان مهم ما در جام ملت ها 
این مسئله را در نظر بگیرند که کیفیت ایران خیلی بالا نیست 
و این موضوع به سود ما می شود از طرفی دیگر مانع از آن 
می شود تا بازیکنان به شناخت خوبی از بازی هم برسند 
تا بتوانند با حداکثر شناخت متقابل از یکدیگر در زمین 
حضور یابند. خودمان با انتخاب حریفان ضعیف باعث افت 
کیفیت مان می شویم. شکی نیست کیفیت بازی لژیونرهای 
ما به مراتب بالاتر است ولی بر روند آماده سازی تیم ملی خرده 
می گیریم که کاملًا از شرایط ایده آل فاصله دارد.  اگر با قطر 
در این کشور بازی می کردیم و تیم اصلی این کشور مقابل ما 
می ایستاد بازی با تیم کارلوس کی روش مفید بود چون قطر با 
سرمایه گذاری که در این سال ها کرده و برنامه هایی که داشته 
یکی از مدعیان است. در چنین شرایطی بازی با قطر ارزش 
پیدا می کرد. از نظر کارایی بهترین بازی های تدارکاتی یک تیم 
را به سر منزل مقصود نزدیک می کند. در مجموع باید بیشتر 
کار کنیم چون در جام ملت ها حریفانی بسیار آماده پیش 
روی ما خواهند بود و رسیدن به فینال کار بسیار سختی است. 

 

 مرجان سلحشوری، نماینده پومسه زنان 
ایران در رقابت های آسیایی هانگژو ۲۰۲3، با 
قبول شکست برابر حریف ژاپنی خود به مدال 
برنز این رقابت ها رسید. سلحشوری در خصوص 

این رقابت ها صحبت کرد. 
  از مسابقات هانگژو برایمان بگویید. 

شرایط مسابقات و رقبا چطور بودند؟
است،  همیشه سخت  آسیایی  مسابقات 
هرچند که بازیکنان و تیم ها همان تیم هایی 
هستند که در قهرمانی آسیا مقابل آنها قرار 
گرفته ایم، اما به دلیل حضور در المپیک آسیایی، 
جو مسابقات متفاوت است. مسابقات پومسه 
آسیایی به دلیل اینکه از بازی نخست به صورت 
تک حذفی با قرعه کشی است، شرایط سخت تر 
می شود البته در قرعه کشی اگر ورزشکار رنک 
خوبی داشته باشد، می تواند قرعه بهتری را به 
دست آورد؛ خدا را شکر من رنک دوم آسیا را 
در دست داشتم و توانستم قرعه نسبتاً خوبی 
را کسب کنم. بازی اول مقابل بنگلادش مبارزه 
کردم که آسان بود و در بازی دوم برابر مالزی 
روی تشک رفتم، تیم مالزی بازیکن خوبی 
داشت و در کنار عناوین قهرمانی بازیکن این 
کشور، باید به استفاده از مربی کره ای توجه کرد 
زیرا باعث پیشرفتشان شده بود. توانستم در 
نمره اجرا از بازیکن مالزی نمره بالاتری بگیرم و 
ضمن کسب مدال برنز به نیمه نهایی برسم. در 
نیمه نهایی مقابل بازیکن کشور ژاپن قرار گرفتم 
که اگر بهتر عمل می کردم توانایی پیروزی را 

داشتم، اما در نهایت مدال برنز را کسب کردم. 
 شرایط شما قبل از اعزام به مسابقات 
و زمان حضور در بازی های آسیایی هانگژو 

چطور بود؟
برای رسیدن به تیم ملی، دو انتخابی سنگین 
و سخت را پشت سر گذاشتیم، من و یک نفر 
دیگر در اردو حضور داشتیم سپس ورزشکاران 
مسابقات دانشجویان به ما اضافه شدند، پس از 
برگزاری یک انتخابی مجدد من و شخصی که 
از ابتدا در اردو بودیم انتخاب شدیم و تا آخرین 
لحظه هیچ کدام نمی دانستیم فرد منتخب برای 
اعزام چه کسی است. در هانگژو بسیار خوشحال 
بودم زیرا برای حضور در این مسابقات بسیار 
جنگیدم، به طور قطع اگر شرایط اردو بهتر بود 
مدال خوش رنگ تری می گرفتم، اما اصلًا از 
کسب مدال برنز ناراحت نیستم، بلکه به خاطر 
کسب مدال در شرایط سخت به خودم افتخار 

می کنم. 
 صحبت هایی از رشته های مختلف 
مبنی بر نداشتن فرصت کافی و مناسب 
برای تمرینات تیم ها در هانگژو مطرح شد، 

آیا برای شما نیز چنین بود؟
در هانگژو مشکلی برای تمرین وجود نداشت. 
زمان و سالن مناسب برای وارم آپ طبق 
برنامه ای منظم در اختیار ما بود و از این نظر 
مشکلی نداشتیم و به راحتی تمرین می کردیم. 
اگر پیش از بازی های آسیایی، زمان اردوها 
بیشتر بود، به طور قطع توانایی ارائه عملکرد بهتر 
و کسب مدال خوش رنگ تر وجود داشت. تقریباً 
۲ ماه برای بازی های آسیایی تمرین کردیم که 
زمان کمی بود، بهتر بود زمان تمرین ما به ۴ یا 

۵ ماه می  رسید. 

احمد جمشیدیان 
  کارشناس فوتبال 

سلحشوری:  

مسابقات آسیایی 
همیشه سخت است

لوئیس همیلتون در کورس پایانی؟!

شمسایی: برگزاری جام ملت های آسیا خارج از فیفادی ضربه بزرگی به ما می زند 
  وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال کشورمان 
معتقد است برگزاری رقابت های جام ملت های آسیا ۲۰۲۴ در 

روزهای خارج از فیفادی به تیم ایران آسیب می زند. 
 عملکرد تیم ملی فوتسال ایران

وحید شمسایی درباره عملکرد تیم ملی فوتسال ایران 
در مرحله مقدماتی جام ملت های آسیا ۲۰۲۴، به خبرنگار 
ورزشی خبرگزاری تسنیم گفت: طی کمتر از یک ماه ابتدا 
در مسابقات تدارکاتی برزیل شرکت کردیم که سطح بسیار 
بالایی داشت و با تیم های نخست جهان بازی کردیم. یک 
هفته بعد هم در مرحله مقدماتی جام ملت های آسیا حضور 

داشتیم. 
 بازی مقابل برزیل 

وی با اشاره به تفاوت سطح میان رقبای ایران در این دو 
تورنمنت اظهار داشت: شاید دلیل اشکالاتی که از سمت ما 
رخ داد، این بود که نتوانستیم تفاوت بین سطح دو تورنمنت را 
تشریح کنیم. بازیکنان برای هر بازی باید انگیزه کافی داشته 
باشند؛ فرقی نمی کند حریف آنها ماکائو باشد یا برزیل. ژاپن، 
ازبکستان و تایلند رقبای اصلی ما در آسیا هستند و با توجه 
به کلاس مربی ویتنام )دیه گو جوستوزی که آرژانتین را 
قهرمان جام جهانی ۲۰۱6 کرد(، این تیم را هم به مدعیان 
اضافه می کنیم. سرمربی تیم ملی فوتسال کشورمان با بیان 
اینکه فوتسال آسیا امسال قابل پیش بینی نیست، تصریح کرد: 
تیمی چون افغانستان در مرحله مقدماتی، نمایشی فراتر از 
پیش بینی ها ارائه کرد و کویت همیشه مدعی بوده است. در 
هر مسابقه باید سطح بازی رقیب را در نظر بگیریم. گل های 
زیادی به ثمر رساندیم، اما دریافت چهار گل اتفاق جالبی 

نیست و باید روی این موضوع کار کنیم. 

 اقتدار تیم ملی 
شمسایی در مورد اینکه به نظر می رسید از عملکرد بازیکنان 
بزرگ تر خود در دور مقدماتی جام ملت های آسیا رضایت نداشت، 
خاطرنشان کرد: اول باید خودم را در زمینه کاری ام اصلاح کنم. 
همیشه می گویم پیراهن و اقتدار تیم ملی از همه چیز مهم تر 
است و اسامی در زمین بازی نمی کنند. برای من فرقی نمی کند 
چه بازیکنی با چه سنی و در چه تیمی بازی می کند. ما باید به هر 

حریفی در هر جایگاهی احترام بگذاریم. 
 وضعیت مسابقات 

سرمربی تیم ملی فوتسال با اشاره به برگزاری مسابقات جام 
ملت های آسیا خارج از فیفادی )در فروردین ۱۴۰3( یادآور 
شد: با توجه به اینکه این دوره جام ملت های آسیا انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۴ محسوب می شود، AFC می توانست به خاطر 
کیفیت بازی ها کاری کند که مسابقات خارج از فیفادی برگزار 
نشود. جام ملت های آسیا آخرین تورنمنت ماست که خارج از 
فیفادی برگزار می شود و به مجموعه ما آسیب زیادی می رساند. 
شمسایی با اشاره به اقدامات برای حضور حسین طیبی، مسلم 
اولادقباد، سعید احمد عباسی و سالار آقاپور در جام ملت های 
آسیا به تسنیم گفت: در این راستا همچنان به مذاکره با مدیران 
باشگاه های مایورکا پالما و وینیا آلبالی ادامه می دهیم. در این بین 
هم باشگاه ها حق دارند، هم تیم ملی. پلن های دوم و سوم ما آماده 

است و مشکلی نداریم. 
 بازی در لار 

وی درباره اینکه وزیر ورزش و جوانان از سالن طوبی شهرستان 
لارستان به عنوان میزبان دیدار تیم های ملی فوتسال ایران و 
روسیه نام برده است، تصریح کرد: کادر فنی تیم ملی روسیه 
درخواست کرد که بازی روی پارکت برگزار شود که نمی دانستم 

کدام سالن کشور چنین شرایطی دارد. برای من فرقی نمی کند 
که در چه شهری بازی کنیم و با توجه به اینکه بازیکنان از نقاط 
مختلف کشور به تیم ملی می آیند، برگزاری بازی در شهرهای 
فوتسال خیز مانند اصفهان، لار و مشهد اتفاق خوبی است. 
سرمربی تیم ملی فوتسال کشورمان در مورد احتمال دیدار این 
تیم با پاراگوئه اظهار داشت: کمیته فوتسال مجوز دیدار ایران با 
روسیه را گرفته و پاراگوئه قرار است به ما اطلاع بدهد مطابق 

قراردادی که با فیفا دارد، می تواند با روسیه بازی کند یا خیر.

 لوئیس همیلتون با کسب هفت قهرمانی فرمول یک در مسیر اسطوره شدن قرار گرفته بود 
اما سه قهرمانی متوالی ماکس فرستاپن راننده جوان ردبول اتریش در سه فصل اخیر مانع تحقق 
رویای راننده انگلیسی مرسدس بنز شد. گرندپری قطر برای لوئیس همیلتون پیش از نخستین 
پیچ به پایان رسید. قهرمان باتجربه مسیر خود را خیلی تهاجمی تنگ کرد و با ماشین دیگر 
هم تیمی خود یعنی جورج راسل برخورد کرد، اگرچه او باید متوجه می شد که ماکس فرستاپن نیز 
در کنار است. با توجه به مسیری که لوئیس انتخاب کرد، دیگر امکان عبور سه خودرو از یکدیگر 
وجود نداشت. این اشتباه منجر به عواقب وحشتناکی برای ماشین همیلتون شد. ماشین، خود 
را در سنگریزه دفن کرد و راننده انگلیسی مجبور شد با پای پیاده برگردد. این نهمین دور متوالی 
است که در آن همیلتون هر چیزی به نظر می رسد، جز پرطرفدارترین راننده در فرمول یک. 
آخرین باری که لوئیس واقعاً خوب کار کرد در گرندپری کانادا بود. راننده مرسدس بنز به مقام دوم 
رسید و در این مسابقه اگرچه به فرناندو آلونسو باخت اما در جمع سه نفر برتر باقی ماند. لوئیس 
همیلتون یکی از بااستعدادترین رانندگان تاریخ فرمول یک است اما حتی می تواند بزرگ ترین 
راننده افول کرده این سال ها لقب بگیرد. این مرد بریتانیایی در حال حاضر 38 سال سن دارد، او 
دومین راننده مسن فصل جاری فرمول یک پس از فرناندو آلونسو است. آیا قهرمان هفت دوره این 
رقابت ها دوران اوج خود را پشت سر گذاشته و رو به افول است؟ این ممکن است اما برای گرفتن 
چنین نتیجه ای خیلی زود است. مرسدس هنوز موفق نشده خودرویی بسازد که بتواند در هر 

مسابقه برای سکوها بجنگد. شاید همیلتون سعی دارد از بالای سرش بپرد و به چیزی برسد که 
ماشینش اجازه نمی دهد. همیلتون اخیراٌ اعتراف کرد که در مسابقات مقدماتی عملکرد متوسطی 
داشته و باید در این زمینه پیشرفت کند اما در عین حال باید در نظر گرفت که راسل یکی از 
ستارگان اصلی در حال ظهور فرمول یک است. جورج یک راننده عالی است، بنابراین جای تعجب 
نیست که لوئیس گاهی اوقات از او پایین تر است. همه دوره های بدی دارند. پرسش این است 
که آیا همیلتون می تواند با فشارها کنار بیاید، آیا می تواند به سطح قبلی بازگردد، وقتی ماشین 

به او اجازه می دهد برای پیروزی در هر مسابقه بجنگد و حتی مسلم نیست که این اتفاق بیفتد. 


